
Saksliste:  
- Gro Anita (inspektør) kommer innom. 

- Positive tilbakemeldinger fra trinnlederne etter oppstart etter jul. Det er fortsatt 
ting som ikke er helt på plass ennå. Det er godt samarbeid mellom trinnlederne. 
Lagd nå regler for aking og snø. Kommunene har også oppdatert kart for 
brøyting, og skal også brøytes gangstien fra kirken og opp til skolen.  

- Mange som er i permisjoner, 7 stykker, så det er mange som er vikarer. 25% nye 
fra juni.24. Stort sett vikarer da de fleste kommer tilbake, Godt fornøyd med 
vikarene de har fått inn. Det har vært noe skifter av kontaktlærer nå etter jul, men 
fungerer bra når man er to, da er det mindre sårbart.  

- Utlån av lysgården, spørsmål om aldersgruppene som får lov å låne lysgården.   
- Skolen melder kjapt inn til kommunen når det ikke er ting som er på stell med 

tanke på brøyting f.eks 
- Det har vært mindre uønsket aktivitet utenfor skolen den siste tiden.  

 
- FAU økonomi - Innspill fra klasse vedr. beløp til 7.klasse.  

- Regnskapet for 2024 er ikke helt klart og vil bli tatt opp på neste møte. 
- Må se det litt an med tanke å hvor mye vi tjener på 17 mai i år.  
- Vi må sikre at FAU har en bærekraftig modell, samtidig skal ikke FAU sitte på 

masse penger.  
- 17.mai prisene -  de bør kanskje være litt fastsatt og likt år til år.  

 
- GPS - De skal bruke spond gruppen for å fordele info til de som skal være vakter. GPS 

er 7.mars. Komiteen har hatt første møte.  
 

- Foreldremøter i mars. 19 og 26 mars 
- Er lærerne med og kan alle bruke klasserommene til foreldrenettverk?  
- Sted: Hvor mange personer kan man bruke lysgården, hvordan bærer lyden? 

Hvor mange stoler har man? 
 

- 17.mai komite - Vi må ha 2 som kan være med her, minst en hoved og en vara. Hør med 
Karin, konkrete oppgaver.  

- Konkrete oppgaver i komiteen: Oppgaver komiteen har, er å holde kontakt med 
kommunens 17 mai ansvarlig, sende ut e-post med invitasjon til barnehagene, 
holde dialog med inspektør Egil på Fiskå skole om opprigg på selve dagen,  
booke «lydmann» til 17 mai morgen, kontakte Karuss og Fiskå skole slik at 
elevrådslederene koordinerer 17 mai talen sin (lærerne på skolen hjelper 
elevene), sende oppdatert program til kommunen... 

- Tja, det er vel ikke så mye mer enn dette. 
- Og dette fordeles på medlemmene i komiteen. 

  
- veileder for digital hverdag - Jobber med spørreskjemaet.  

- Skal dele undersøkelsen på Visma, Facebook, ukeplan med QR kode, 2 ukers 
frist. Og påminnelse på ukeplan uke 2.  



- Vi er avhengig av minst 60% svar for at det skal være noe hensikt å bruke dem . 
 

- Trafikksikkerhet: møte med FAUer, skole og kommune på torsdag.  
- Agdenda: Informasjon om hjertesoner 
- Øvrig trafikksikkerhetsarbeid 
- Planer, kommunikasjon og veien videre 

 
Videre vært i dialog med Vågsbygd bydelsråd, så vil vi ta videre dialog etter møtet på torsdag. 
Det vil nok bli et felles møte sammen med andre FAUer.  
 
Gruppen deles: 1-4 og 5-7 

- Saker fra klassene  
 
1-4 trinn: 
Runde rundt.  
4.trinn: går fint, ikke noe konkret fra klassene. Kombinert foreldrenettverk og mødrekveld.  
2.trinn: Oppleves som hektisk på SFO, spesielt nå etter jul. Planlegger en mødrekveld på 
vårparten. Opplever ikke drop off-sonen som helt optimalt, det er et stykke opp til skolen og 
mange store barn. Delte opp foreldrenettverket opp i mindre grupper. Har vennegrupper, litt 
vanskelig i praksis, vurderer å bruke dem i de andre aktivitetene,som sommer og høst.  
1.trinn: Hører ingenting fra foreldrene. Facebook-gruppene blir brukt godt. 
Foreldrenettverksgruppe: flere sier de ikke helt vet hva som menes med dette, f.eks at det ikke 
skal være referat, at egentlig ikke er for å snakke om praktiske ting, men mer hvordan det går 
med elevene i klassen og blir bedre kjent, slik at hvis det er noe som er vanskelig er det lettere 
å snakke om det. Info om dette ligger på skolens hjemmeside.  
3.trinn: Alt ser ut til å gå bra, hører ikke noe. En del bekymringer for skoleveien, spesielt fra 
kirkesiden.  
 
 
 
Neste FAU-møte er 24.februar.  


